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  یادداشت خبرنگار

پای صحبت مردم

کوتاه از شهرستان ها

پرونده قضایی گروه ملی صنعتی فولاد ایران بیش از 5 سال است 
که در قوه قضائیه بلاتکلیف مانده است.

بیش از سه سال است که هر سال با زیان انباشته بیشتری مواجه 
می شود و قریب به دو سال است که بدلیل مطالبات کلان بانک ملی از 
شرکت »امیر منصور آریا« مدیریت این مجموعه به صورت غیررسمی 
به بانک ملی واگذار شــده است که طی مدت مذکور رکود در تولید 

منجر به مضاعف شدن زیان های سالانه آن شده است.
از سوی دیگر پدیده مدیریت غیربومی همچون بسیاری از صنایع 
استان گریبان این شرکت را نیز گرفته و مشکلات را دو چندان کرده 
اســت زیرا مدیران ارشد گروه ملی صنعتی فولاد ایران طی یک ماه 

روزهایی انگشت شمار در کارخانه های خود حضوردارند.
به گفته یکی از کارکنان این شــرکت سوء مدیریت موجب شده 
حقوق پرسنل با تاخیر پرداخت شود به طوری که کارکنان این شرکت 
4 ماه است که حقوق نگرفته اند از سوی دیگر عدم پرداخت حق بیمه 
موجب عدم تمدید دفترچه های درمانی کارکنان و خانواده  های آنان 
شــده که همین امر مشکلات و مســائل زیادی را برای خانواده ها و 
فرزندان آنها ایجاد کرده است و همه این موارد زمینه های تنش های 
کارگری در محیط کار شده که در صورت عدم رسیدگی ممکن است 

به بدنه جامعه نیز تزریق شود.
این در حالی است که شرکت گروه ملی صنعتی فولاد ایران قابلیت 
تولید بیش از یــک میلیون و 300 هزار تن محصول نهایی از جمله 
میلگرد، تیرآهن و لوله بیدرز که برای موارد خاص مورد نیاز در صنعت 

نفت به کار برده می شود را دارد.
شایان ذکر است این شرکت با قدمتی قریب به نیم قرن، در مقاطعی 
20 درصد نیاز فولادهای ساختمانی کشور را تامین می کرده اما اکنون 

با 20 درصد ظرفیت واقعی خود مشغول به کار است.
فاطمه زورمند

رهاورد 5 سال بلاتکلیفی 

قطع گاز در زمستان
مأموران شرکت گاز در بابل با مراجعه به جلوی خانه شهروندانی 
که به این شــرکت بدهی دارند، بدون اطلاع صاحب خانه ها اقدام به 
قطع گاز می کنند. شرکت گاز با این اقدام خود شهروندان را در تنگنای 
شدید قرار داده و افرادی که به هر دلیلی نتوانسته اند بدهی قبلی خود 
را تسویه کنند، در خانه های سرد به سر می برند. مردم بچه های کوچک 
دارند و قطع گاز شــهری سبب شــده است تا آنان بیشتر در معرض 
بیماری قرار بگیرند. تقاضا می شود مسئولان ذی ربط گامی در جهت 

برطرف کردن این مشکل بردارند.
کفایی مهر

2 سال در انتظار بازنشستگی
بنده از کارکنان سازمان اتوبوسرانی اهواز هستم که به همراه 16 
نفر از همکارانم از دو ســال پیش قرار اســت بازنشسته بشویم! اما به 
علت تعلل در پرداخت و تسویه حق بیمه ما از طرف کارفرما به سازمان 
تأمین اجتماعی در بلاتکلیفی بسر می بریم. بیمه می گوید تا کارفرما 
سهم خودش را پرداخت نکند ما نمی توانیم برای شما ترک کار بزنیم 
و از طرف دیگر سازمان هم می گوید پول نداریم. بنده بعد از 28 سال 
کار سخت و زیان آور  با این شرایط جسمانی- پای معلول- دیگر قادر 
به فعالیت نیســتم چه برسد به پیگیری و دوندگی برای این مشکل. 
تقاضا می کنم مسئولان ذی ربط گامی در راستای سرعت بخشیدن به 

بازنشستگی بنده و 16 نفر دیگر از همکارانم بردارند.
کریم خفایی

۱۷ قــرارداد ســرمایه گذاری بــه ارزش 
۱۳۰۰میلیارد تومان برای توسعه بنادر هرمزگان 
به ویژه پسکرانه بندر شهیدرجایی بین مدیرکل 
بنادر هرمزگان و بخش خصوصی به امضاء رسید.  
از مجمــوع 3 هــزار و 600 میلیــارد تومــان 
سرمایه گذاری در بنادر کشور که با بخش خصوصی به 
امضاء رسید، بیشترین مبلغ سرمایه گذاری به اداره کل 
بنادر و دریانوردی هرمزگان تعلق دارد که شامل 17 
پروژه به ارزش یکهزار و 375 میلیارد تومان بوده است.

از جمله مهم ترین قراردادهای سرمایه گذاری بنادر 
هرمزگان، احداث مخازن LPG با میزان سرمایه گذاری 
880 میلیــارد تومان و اشــتغالزایی 65 نفر در بندر 
خلیج فــارس و همچنین احــداث پایانه صادراتی و 
ترانزیتی با ســرمایه گذاری حدود 40 میلیارد تومان 
و اشــتغالزایی 90 نفر در پسکرانه بندر شهیدرجایی 

را می توان برشمرد.
»محمد سعیدنژاد« معاون وزیر راه و شهرسازی و 

مدیرعامل سازمان بنادر و دریانوردی در حاشیه این 
مراســم گفت: 3 هــزار و 600 میلیارد تومان قرارداد 
ســرمایه گذاری توســط بخش خصوصی در تمامی 
بنادر ایران گفت: این قراردادها شامل احداث انبارها، 
مخازن، تأسیسات و تجهیزات بندری، توسعه بنادر و 
همچنین شــامل افزایش ظرفیت بنادر به شکل های 

مختلف می شود.
وی با اعلام اینکه هم در بنادر شمالی و هم در بنادر 
جنوبی قرارداد سرمایه گذاری داریم، گفت: پیش بینی 
می کنیم با مجموع قراردادهایی که بســته شد جمع 
قراردادهای سرمایه گذاری در بنادر ایران توسط بخش 
خصوصی به ارزش 10 هزارمیلیارد تومان برسد که 7 
هزار میلیارد تومان آن مربوط به سال گذشته و 3 هزار 

میلیارد آن مربوط به قراردادهای سال جاری است.
وی افــزود: قراردادهای اخیــر مربوط به بخش 
خصوصی داخلی است و  سهم حضور بخش خصوصی 

خارجی قابل توجه نیست.

انعقاد1300میلیارد تومان قرارداد سرمایه گذاری
 در بنادر هرمزگان

قاین - خبرنگار کیهان:
رئیس شبکه بهداشــت و درمان قاینات گفت: 
بهره برداری  قاین در ســال 96  بیمارستان  دومین 

می شود.
حمیدی افزود: دومین بیمارســتان قاین که دو سال از 
اخــذ مجوز آن می  گــذرد و در لایحه بودجه 94 حتی یک 
ریال دریافت نکرده بود در ردیف بودجه اعتباری ســال 96 

قرار گرفت.
وی احداث اورژانس قاین را که از سال 89 کلنگ خورده 
و ناتمام مانده بود را از دیگر پروژه های مهم در دست اقدام 
بخش درمان شهرستان اعلام کرد و گفت: اعتبار مورد نیاز 
این پروژه جذب و در دهه فجر مورد بهره برداری قرار می گیرد.
وی افزود: با افتتاح ایــن مرکز 35 تخت به تخت های 
بیمارستانی مرکز آموزشــی بهداشتی شهدای قاین اضافه 
می شــود و همزمان بخش دیالیز بیمارستان با 15 تخت و 

تجهیزات لازم مورد بهره برداری قرار می گیرد.
رئیس شــبکه بهداشــت و درمان قاین در گفت وگو با 
خبرنــگاران همچنین از احداث پایگاه اورژانس روســتایی 
کرغند و آرین شهر خبر داد و افزود: این مراکز بلافاصله پس از 
احداث ساختمان که با مشارکت خیرین ا نجام می شود تجهیز 
خواهند شد.حمیدی همچنین از احداث درمانگاه تخصصی 
سرطان و درمان غربالگری سرطان در قاین و تکمیل زایشگاه 
تنها بیمارستان شهرستان خبر داد و یادآور شد: اگر چه این 
دو پروژه تاکنون با کندی پیش رفته اما تلاش بر این است 
که تا فروردین 96 این درمانگاه تخصصی مورد بهره برداری 
قرار گیرد. رئیس شبکه بهداشت و درمان قاین در ادامه افزود: 
بخش های روان بخشی، سوختگی، عفونی و سی تی اسکن نیز 
در دستور کار توسعه و تجهیز قرار گرفته و به زودی ساخت 
آموزشــگاه بهورزی با مساحت 10 هزار مترمربع و هزینه 2 
میلیارد ریال و نیز احداث دو پایگاه بهداشتی ضمیمه کوثر و 
غدیر با اعتباری بالغ بر 500 میلیون تومان عملیاتی می شود.

دومین بیمارستان قاین 
اعتبار گرفت

بندرعباس - خبرنگار کیهان:
رئیس شورای اســامی شهر بندرعباس با 
اشــاره به ظرفیت های ویژه شهر بندرعباس از 
فرماندار این شــهر خواست موضوع کان شهر 

شدن بندرعباس را پیگیری کند.
پرویز سالاری در جلسه شورای اداری شهرستان 
بندرعباس، با انتقاد از عدم تبدیل شدن بندرعباس به 
یک کلان شــهر، اظهار کرد: ظرفیت های نسبی شهر 
بندرعباس از همه شهرهای ایران بیشتر است و در این 
راستا تشکیل شورای راهبردی توسعه شهر بندرعباس 

تصویب و به تایید فرماندار نیز رسیده است.
وی اضافــه کرد: هر روز نزدیــک به 50 هزار نفر 
از چهارراه جهان بار به ســمت صنایع غرب اســتان 
می روند که نیاز به وسیله نقلیه برای جابه جایی دارند 
و این وســایل نقلیه باعث آلودگی زیستی می شوند 
که پیشــنهاد راه اندازی خط ریلی از سورو تا صنایع 
فراســاحل را داده ایم که این موضوع مشارکت صنایع 

را می طلبد.
وی با اشاره به احداث 7 پارک جنگلی در کمربند 
سبز شهر بندرعباس گفت که یکی از آن پارک ها که 
پارک جنگلی پنجه علی است شهرداری هم اکنون در 
دست احداث دارد که از استاندار خواسته ایم مشارکت 

صنایع در احداث پارک های جنگلی را مطالبه کرده و 
آن پارک جنگلی به نام آن صنعت اسم گذاری شود.

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس با تاکید بر 
تســریع در تصویب لایحه قانون جامع مدیریت واحد 
شهری از ســوی مجلس از تمام دستگاه های دولتی 
و خصوصی تقاضــا کرد طرح ها و برنامه های خود در 
جهت عمران و آبادانی بندرعباس در سال آینده را تا 
پایان اسفندماه به شــورای اسلامی شهر بندرعباس 

ارسال کنند.
سالاری افزود: با تشکیل شورای اجتماعی محلات 
برای احیای محلات و برندسازی آنها شناسنامه تهیه 
کرده ایم کــه در این راه همــکاری و همراهی دیگر 

دستگاه های اجرایی ضروری است.

رئیس شورای اسامی شهر:

تبریز- خبرنگار کیهان:
مدیر کل میراث فرهنگی، صنایع دســتی 
و گردشــگری آذربایجان شرقی گفت: ساخت 
پارکینگ در حریم ارگ علی شاه و خانه فتح الله 
اوف و انجام هرگونه عملیات ساختمانی در این 

محدوده، ممنوع است.
مرتضی آبدار، گفت: این ممنوعیت بر اساس مکاتبه 
معاون رئیس جمهور و رئیس سازمان میراث فرهنگی 
کشور با وزیر کشور و مصوبه شورای عالی شهرسازی 
است. وی تصریح کرد: طبق قانون مرجع تصمیم گیری 
در خصوص مواریث فرهنگی و تاریخی، فقط سازمان 

میراث فرهنگی کشور است.
آبــدار با اعلام نظر کارشناســان میراث فرهنگی 
کشــور مبنی بر وجود آثار تاریخی در حریم و عرصه 
ارگ تبریز و حیاط خانه فتح الله اوف افزود: پس از انجام 
بازدیدهای میدانی و نقشه برداری ژئوفیزیکی و اعلام 
نظر کارشناسان فوق، علی رغم نظر بنیاد مصلی مبنی 
بر عدم وجود آثار در این محدوده، عملیات ســاخت 

پارکینگ در »ارگ« متوقف شده است.
وی در عین حال گفت: تمام جلسات برگزار شده 
با بنیاد مصلی برای احیا و مرمت خانه فتح الله اوف بوده 

و اصلا بحث ساخت پارکینگ مد نظر نبوده است .

ساخت پارکینگ در حریم ارگ علی شاه
  و خانه فتح الله اوف، ممنوع است

اختصاص اعتبار برای طرح های بسیج
سمنان- خبرنگار کیهان: فرمانده سپاه قائم آل محمد)عج( استان 
سمنان از اختصاص 120 میلیارد ریال اعتبار به اجرای طرح های بسیج 
ســازندگی در این اســتان خبر داد و گفت: تاکنون 50 میلیارد ریال 
از ایــن اعتبار به 200 نفر متقاضی در قالب اجرای طرح های اقتصاد 

مقاومتی در استان سمنان پرداخت شده است.
سرهنگ پاسدار اسحاق هراسانیان افزود: این میزان اعتبار پرداختی 
بــه متقاضیان و با معرفی به بانک عامــل در قالب اجرای طرح های 
کشــاورزی، پرورش ماکیان، پرورش آبزیان، پرورش دام های سنگین 

)گاو و شتر( و صنایع دستی بوده است.
کسب مقام برتر کشوری

* مدیرکل آموزش وپرورش استان سمنان از کسب یک مقام برتر 
کشــوری در مســابقات کمپین پایگاه تغذیه سالم توسط دانش آموز 
استان سمنان خبر داد.محمدرضا جهان افزود: دانش آموز مهدیشهری 
در مســابقات کمپین پایگاه تغذیه سالم که از سوی دفتر سلامت و 
تندرســتی وزارت بهداشت و درمان برگزار شد، مقام برتر کشوری را 
کسب کرد. وی خاطرنشان کرد: طبق اعلام نتایج مسابقات کشوری 
کمپین پایگاه تغذیه سالم نگین مقدمی دانش آموز دوره متوسطه اول 
مدرسه تربیت از شهرســتان مهدیشهر در رشته داستان کوتاه حائز 

رتبه کشوری شد.
افتتاح دفتر خبرنگاران

فیروزآباد- خبرنگار کیهان: طی مراسمی و با حضور امام جمعه 
و مسئولان شهرستان دفتر خبرنگاران فیروزآباد افتتاح شد.

معاون فرماندار، خبرنگاران را چشم و گوش جامعه برشمرد و گفت: 
این عزیزان با تراوش اندیشــه های خود فضای خبر و اطلاع رسانی را 
تلطیف و آرامش مردم را فراهم می کنند. بهمن مجاب راه اندازی دفتر 
خبرنگاران را سرآغاز راهی جدید برای گسترش فعالیت های خبررسانی 

و مطبوعاتی دانست.
در ادامه خبرنگاران و اصحاب رســانه دیدگاه ها و نظرات خود در 
رابطه با مشکلات خبررســانی را بیان و خواستار همکاری مسئولان 

برای ایجاد فضایی شایسته کار خبرنگاران شدند.
اهدای آمبولانس

مراغه- خبرنگار کیهان: خیر مراغه ای یک دستگاه آمبولانس 
صفر کیلومتر برای حمل اموات به شهرداری شهر خواجو اهدا کرد. 

حجت الاســلام مقدس رئیس اداره فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
شهرستان عجبشیر به نمایندگی از طرف اهالی بخش خواجو از این 
فرد مراغه ای که با اهدای این آمبولانس مشــکل چندین ساله حمل 
اموات اهالی ساکن در این بخش را مرتفع کرد تشکر و قدردانی کرد.

احیای میدان تاریخی
تبریز- خبرنگار کیهان: بزرگ ترین میدان تاریخی کشور و الگوی 

میدان نقش جهان اصفهان، در تبریز احیا می شود.
رئیس کمیسیون شهرسازی شورای اسلامی تبریز گفت: به همین 
منظور مغازه های تره بار برای آزادسازی میدان »صاحب الامر« تملک 
می شوند. فریدون بابایی اقدم افزود: مجموعه صاحب آباد تبریز، الگوی 
میدان نقش جهان اصفهان اســت و دو برابر این میدان، وســعت و 
عظمت داشته است و طبق نظر کارشناسان، از نظر وسعت و قدمت، 

قدیمی ترین نمونه میدان شهری در ایران محسوب می شود.
ساخت پارکینگ 

* مدیرعامــل بنیاد مصلای تبریز ســاخت پارکینگ در محوطه 
مصلای این شــهر برای 450 خودرو را منوط به نظر میراث فرهنگی 
دانســت. حجت الاسلام موسی محمدی گفت: پارکینگ به صورت 2 
طبقه خواهد بود. وی با بیان اینکه کارشناسان میراث فرهنگی و بنیاد 
مصلی و نیز شهرداری، نزدیک به 2 سال است برای ساخت پارکینگ 
موردنظــر در محوطه مصلی و خارج از محدوده 50 متر قانونی ارک 
تبریز به توافق رسیدند افزود: این سازه از ارک تبریز 60 متر و از بنای 

عبدالله یف 10 متر فاصله دارد.
صدور کارت ملوانی

بندرعباس- خبرنگار کیهان: رئیس اداره امور صید شــیلات 
هرمزگان از بهره مندی صیادان کم سواد و بی سواد شاغل در شناورهای 

صیادی از گواهینامه دریانوردی صیادی )کارت ملوانی( خبر داد.
عزیزالله صادقی گفت: با اجرای این طرح بخش مهمی از صیادان 
استان که عموما صیادان باتجربه هستند از گواهینامه های دریانوردی 
برخوردار می شوند.وی داشتن سوابق عملی خدمات دریایی و همچنین 
سنوات لازم را از شرایط مهم اخذ گواهینامه صیادی دریانوردی در این 
طرح خواند. صادقی گفت: با توجه به شرایط سنی صیادان این فرصت 
تکرارنشــدنی است لذا از کلیه صیادان خواهشمندیم هرچه سریعتر 

جهت اقدامات لازم به مراکز یادشده مراجعه کنند.
تجارت با عمان

* دبیر کل اتاق مشترک ایران و عمان گفت: با توجه به گسترش 
تجارت بین  ایران و عمان هنوز در تجارت با این کشور به نقطه قابل 
قبولی نرسیده ایم. آناهیتا فرزام اظهار داشت: اتاق ایران و عمان تمام 
تلاش خود را برای از میان بردن موانع رشــد روابط اقتصادی ایران و 
عمان انجام خواهد داد و تلاش خواهد کرد که طرفین عمانی و ایرانی 

هر دو بتوانند شرکای مناسب خود را در ایران و عمان بیابند.
وی افزود: حل مشــکلات بانکی از قبیل گشایش اعتبار اسنادی، 
انتقال پول و ضمانت نامه های بانکی می تواند در گسترش حجم روابط 

تجاری بین ایران و عمان تاثیر بسزایی داشته باشد.
اعزام به کربا

کیش- خبرنگار کیهان: درپایان رقابت های نوجوانان قاری قرآن 
با عنوان شوق تلاوت، 20 قاری برتر و 14 نوجوان قرآنی با حمایت های 
مسئولان و خیرین به جمع زائران برای زیارت کربلای معلی پیوستند.

گفتنی اســت: این دوره از مسابقات که با حضور رئیس سازمان 
دارالقرآن، دبیر شــورای طرح و برنامه معاونت قرآن و عترت وزارت 
فرهنگ و ارشــاد اسلامی، مســئول دارالقرآن عتبه عباسیه و داوران 
بین المللی برگزار شد 20 نفر از برترین ها و 14 نفر از نوجوانان معرفی 

که با حمایت خیرین به کربلای معلی اعزام می شوند.
افزایش خانوارها در همدان

همدان- خبرنگار کیهان: رئیس سازمان برنامه و بودجه استان 
همدان گفت: مطابق سرشماری اخیر تعداد خانوارهای استان نسبت 

به سال 90، افزایش یافته است.
اسکندر صیدایی افزود: جزئیات نتایج سرشماری عمومی نفوس و 
مسکن 95 و تجزیه و تحلیل آمار آن پس از انجام آخرین تطبیق ها، 
توسط مرکز آمار ایران در بهمن ماه امسال اعلام خواهد شد.وی ادامه 
داد: در دوره های گذشته، اعلام نتایج نهایی سرشماری عمومی حدود 
یک سال و نیم طول می کشید اما در این دوره با توجه به استفاده از 
ابزارها و تجهیزات پیشــرفته و به روز، نتایج طی دو ماه آینده اعلام 
می شود.صیدایی اعلام کرد: درمجموع تعداد 1421 نفر در قالب مامور 
سرشماری، کارشناس مسئول، آی.تی و نقشه، افراد فعال در رده های 
ســتادی، فرمانداران و معاونان و سطوح مختلف اجرایی استان، برای 

انجام سرشماری تلاش و همکاری داشتند.
کشت گیاهان دارویی

بندرعباس- خبرنگار کیهان: برای نخستین بار گونه های جدید 
گیاهان دارویی در 2 و نیم هکتار از زمین های کشــاورزی شهرستان 
رودان کشت شد.  رئیس اداره تولیدات گیاهی جهاد کشاورزی رودان 
پیش بینی کرد بیش از 3 تن گیاه دارویی از زمین های این شهرستان 
برداشت شود.  معصومه صادقی گفت: آویشن باغی، مرزنجوش، نعناع 
فلفلی، به لیمو، خارمریم، کدو پوست کاغذی و بابونه از مهم ترین ارقام 

کشت شده است.
وی خاطرنشان کرد: این گیاهان در مناطقی از روستاهای فاریاب، 

رهدار، خراجی و سنگی شهرستان رودان کشت شده است.

اقتصادی مجلس شورای  عضو کمیسیون 
اســامی از تقدیــم تحقیــق و تفحص از 
آلومینیوم سازی ایران )ایرالکو( به هیئت رئیسه 

مجلس شورای اسامی خبر داد.
علی اکبر کریمی افزود: شرکت آلومینیوم سازی 
ایران )ایرالکو( سهامی عام در بورس بوده که به عنوان 
بزرگ ترین تولیدکننده فلز آلومینیوم در کشور در 

شهر اراک واقع است.
نماینده مردم اراک در مجلس ادامه داد: با عنایت 
به وظایــف قانونی مقرر بــرای نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی در حوزه نظارت و به منظور دفاع از 
حقوق تمامی ذی نفعان در شرکت آلومینیوم سازی 
ایران و نیز به منظور صیانت همه جانبه از بیت المال، 

درخواســت تحقیق و تفحص از شرکت آلومینیوم 
سازی ایران )ایرالکو( تقدیم هیئت  رئیسه مجلس شد.

وی با اشــاره بــه دلایل تحقیــق و تفحص از 
»ایرالکو« یادآور شد: در تحقیق و تفحص از شرکت 
مذکور اقدامات انجام شــده در شــرکت به منظور 
کاهــش و حذف آلایندگی موجــود، عملکرد مالی 
شــرکت شامل قیمت تمام شــده فروش و سود و 
سایر شاخص های عملکرد مالی این شرکت بررسی 

می شود.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: همچنین نحوه جذب و بکارگیری نیروی 
انسانی در شرکت ایرالکو و وضعیت حقوق و مزایای 
پرداختی در این شرکت مورد بررسی قرار می گیرد.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

تحقیق و تفحص از ایرالکو کلید خورد

رئیس اتــاق بازرگانی، صنایــع و معادن و 
کشاورزی مازندران گفت: روند خرید مرکبات 
در استان رضایت بخش نیست و مصوبات خرید 

مرکبات ضمانت اجرایی ندارد.
عبدالله مهاجر در جلســه شورای اداری استان، با 
انتقاد از روند خرید مرکبات کشــاورزان، اظهار کرد: 
نحــوه خرید مرکبات از کشــاورزان به شــیوه فعلی 

رضایت بخش نیست.
وی تصریح کرد: اینکه اعلام شــود که پرتقال در 

چهار درجه خریداری شود خود چالش برانگیز است.

رئیس اتاق بازرگانی، صنایع و معادن و کشاورزی 
مازندران خاطرنشان کرد: این اقدام کارشناسی شده 

نیست و مشمول مرور زمان می شود.
این مســئول با اعلام اینکه مرکبات کشــاورزان 
مازندران نابود شــد، افزود: خسارت کشاورزان بسیار 
زیاد است. مهاجر با اعلام اینکه بسیاری از دستورها و 
مصوبات به صورت عملیاتی اجرایی نمی شود، گفت: با 
این روند خرید، نگرانی بین کشاورزان افزایش می یابد 

و مشکل آنها حل و فصل نمی شود.

 فرش »سفید صلح« جهت اهدا به سازمان 
ملل متحد با حضور حسن قشقاوی، معاون 
کنســولی وزیر امور خارجه در شهرستان 

بوکان آذربایجان غربی رونمایی شد.
این فرش در 2 رنگ سفید و سبز زیتونی جهت 
نمایش دائمی در سازمان ملل متحد با نقش مزین 
به 196 کبوتر بافته شــده است؛ کبوترهایی که 
حامل شاخه های زیتون و پیام آور صلح ایرانیان 

به شمار می روند.
فرش ســفید صلح در 2 تخته جداگانه و به 
صــورت مکمــل هــم دارای 12 و 16 مترمربع 
مساحت است و در بافت آنها از نخ و چله ابریشم 

با رج 70 استفاده شده است.
فرش 16 متری در ابعاد 2 در هشــت متر با 
16 میلیون گره، یک نوار حاشــیه ای به صورت 
کبوترهــای جفتی و کره زمین کــه در احاطه 

کهکشان راه شیری قرار دارد، بافته شده است.
قطعه دوم این فرش نیز در ابعاد سه در چهار 
متر با بیش از 12 میلیون گره به شکل کره زمین 
بافته شده است و یک کبوتر در حال پرواز که در 
منقارش شاخه زیتونی دارد به عنوان نماد صلح 

و دوستی در آن به چشم می خورد.
در تار و پود این فرش بی نظیر که 18 فرشباف 
ماهر بوکانی در بافت آن مشارکت کرده اند، کلمه 

صلح به 105 زبان دنیا نوشته شده است.
ایــن فرش حامل پیام هــای »نه به جنگ و 
خونریزی«، »آری به صلح« و »ســلام به مهر و 

محبت« است.
فرش »سفید صلح« که با دستان هنرمندان 
بوکانی بافته شده به عنوان دومین فرش ایرانی در 
نیویورک مقر سازمان ملل متحد نصب خواهد شد.
نخستین فرش ایرانی که در سازمان ملل نصب 
شده به شعر مشهور »بنی آدم اعضای یکدیگرند 
که در آفرینش زیک گوهرند«، ســعدی شــاعر 

پرآوازه ایرانی مزین شده است.

رونمایی از فرش 
»سفید صلح«

 در بوکان

مدیرکل نوسازی مدارس استان اصفهان 
گفت: امســال 9 باب واحد آموزشی شامل 
56کاس درس ازســوی بنیــاد برکت در 
اصفهان  اســتان  مختلف  شهرستان های 

احداث شد.
محمدحســین ســجاد افزود: ایــن مدارس 
درشهرستان های اصفهان، برخوار، فلاورجان، خور 
و بیابانک، شاهین شهر ، میمه و خمینی شهر و با 
صرف بیش از 67 میلیارد ریال ساخته شده است.

وی افزود: در استان اصفهان 21 مدرسه برکت 
وجود دارد که هشت مدرسه در گذشته تحویل، 
9 مدرسه افتتاح شده است و چهار مدرسه نیز تا 

پایان سال به بهره برداری می رسد.
ســجاد یادآوری کرد: بــا توجه به اختصاص 
نیافتن اعتبــارات دولتی به اداره کل نوســازی 
مدارس امســال 61 طرح آموزشــی و مدرسه با 
کمک خیران در استان اصفهان احداث شده است.

وی افزود: برای ســاخت این مدارس بیش از 
600 میلیارد ریال هزینه شده است.

سجاد افزود: در شهرستان برُخوار در منطقه 
شاپورآباد یک باب مدرسه با 6 کلاس درس با 560 

مترمربع زیر بنا به بهره برداری رسید.
وی همچنیــن به بهره برداری از ســه واحد 
آموزشــی در شاهین شــهر که هر یک دارای6 
کلاس درس است، اشاره کرد و گفت: در روستای 
کروچ فلاورجان نیز مدرسه ای با 6 کلاس درس 

به بهره برداری رسید.
ســجاد بهره برداری از مدرسه ای در روستای 
فرخی خور و بیابانک با 6 کلاس، مدرســه ای در 
آران و بیدگل منطقه ابوزید آباد با هشت کلاس، 
مدرسه ای در پیربکران منطقه سهر و فیروزان با 
6 کلاس و مدرسه ای در خمینی شهر با 6 کلاس 
را از جمله طرح های افتتاح شده بنیاد برکت در 

اصفهان عنوان کرد.

بنیاد برکت انجام داد

احداث 
5۶ باب کلاس

 در استان اصفهان

بناب - خبرنگار کیهان:
 همزمان با معرفی سرپرست شهرداری بناب دو نفر دیگر از 
کارکنان این شهرداری در ادامه دستگیری ها در پرونده شورای 

اسامی شهر و شهرداری بناب دستگیر شدند.
بر اساس این گزارش، با دستگیری این 2 نفر تعداد دستگیری ها 
در ارتباط با پرونده اختلاس و ارتشــاء در شهرداری بناب به 30 نفر 

افزایش یافت.
بر همین اســاس تعدادی از افراد دستگیر شده در ارتباط با این 
پرونده از جمله عضو شــورای اســلامی شهر و تعدادی از پیمانکاران 
مرتبط با شهرداری بناب با حکم قضایی و با قید وثیقه آزاد شده اند و 
این در حالی است که شهردار بناب هنوز در بازداشت به سر می برد.

اگرچه هنوز برآوردی از مبالغ تبانی و ارتشاء در ارتباط با پرونده 
شورای اسلامی شهر و شهرداری بناب وجود ندارد اما بر اساس اظهارات 
خلیل اللهی دادستان عمومی و انقلاب تبریز پرونده مزبور همچنان باز 

بوده و در حال بررسی بیشتر قرار دارد.
همچنین پیگیری و رســیدگی پرونده این موضوع به شــعبه 4 

بازپرسی دادسرای عمومی و انقلاب تبریز محول شده است.

دو نفر دیگر از کارکنان شهرداری بناب 
بازداشت شدند

دانش آموخته اســتان گلســتان 3 برابر نرخ بیکاران 
کشور است.

میرزایی گفت: اســتان گلســتان در بسیاری از 
شاخص های فقر پنجمین و یا ششمین استان است و 
آسیب پذیری استان از برخی حوادث مانند سیل بسیار 

آسیب پذیر بوده است.
وی به گردشــگری و ظرفیت های آن در اســتان 
گلســتان اشاره کرد و گفت: اســتان گلستان پس از 
استان گیلان بیشــترین میزان گردشگری روستایی 

را دارد و 20 درصد اعتبارات را افزایش خواهیم داد.

با حضور وزیر کشــور بالگرد امداد و نجات جمعیت 
هال احمر اســتان هرمزگان در فــرودگاه بین المللی 

بندرعباس رونمایی شد.
مدیرعامل جمعیت هلال احمر هرمزگان در مراسم رونمایی 
از ایــن بالگرد گفــت: این بالگرد بــه ارزش 80 میلیارد تومان 
)20میلیــون دلار( به منظور امــداد و نجات حادثه دیدگان در 

خشکی و دریا خریداری شده است.
علی اعما برنطین افزود: جمعیت هلال احمر کشــور چهار 
فروند از این نوع بالگردها که قابلیت پرواز در خشــکی و دریا با 
قدرت ردیابی الکترونیکی قوی دارند را خریداری کرده که یک 
فروند آن بصورت مشترک بین استانهای هرمزگان و بوشهر هر 
15 روز یکبار استفاده می شود و یک آشیانه به همت استانداری 

در فرودگاه در اختیار این بالگرد قرار گرفته است.
وی ادامه داد: این بالگرد با تخت مخصوص مصدوم )برانکارد( 
6 نفر و بدون آن 15 نفر مصدوم را می تواند حمل کند و توانایی 

پرواز در همه شرایط آب و هوایی و مناطق سخت را دارد.

رونمایی از  بالگرد امداد و نجات 
هلال احمر هرمزگان

معاون وزیر تعاون و کار:

کشاورزان استان گلستان بن کارت می گیرند
معــاون اقتصادی وزیر تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی گفت: در راستای حمایت از کشاورزان، 
به همه کشاورزان اســتان گلستان بن کارت 
5۰میلیون ریالی با نرخ ۱۸ درصد و بازپرداخت 

9 ماهه پرداخت می شود.
احمد میدری با اشاره به اینکه کشاورزان می توانند 
از طریق تعاونی های گروهی برای دریافت اقدام کنند، 
افــزود: 10 میلیارد تومان بودجــه این طرح را بانک 
توســعه تعاون و 20 میلیارد تومان هم بانک رفاه در 

استان گلستان تامین می کند.
میدری، تصریح کرد: در آمد سرانه استان گلستان 
نسبت به تهران پایین تر است و هر شهروند تهرانی 2/5 

برابر شهروند گرگانی درآمد دارد.
معاون اقتصادی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
ادامه داد: اســتان گلســتان از نظر شاخص بازار کار 
جزء اســتان های با نرخ پایین اســت و نرخ بیکاران 

شهرکرد - خبرنگار کیهان:
اســتاندار چهارمحال و بختیاری با اشاره به 
اخراج تعــدادی از نیروهــای کار در واحدهای 
صنعتی استان گفت: اخراج نیروی کار بدون اقدام 

کارشناسی در واحدهای تولیدی ممنوع است.
قاســم ســلیمانی دشــتکی درکارگروه اشتغال و 
ســرمایه گذار چهارمحال و بختیاری تاکید کرد: در یک 
ماه گذشــته 170 نفر از نیروهای کار یکی از واحدهای 

صنعتی و تولیدی استان اخراج شدند.
وی افزود: این امر نیاز به اقدام کارشناســی از سوی 
مدیران دستگاه های اجرایی مربوطه مانند کار، تعاون و 

رفاه اجتماعی و صنعت، معدن و تجارت دارد.
ســلیمانی دشتکی تصریح کرد: اخراج نیروی کار با 
گرفتن یک نیروی مشاور برای رفع مشکلات واحدهای 

صنعتی و تولیدی، ابتدایی ترین راه است.
استاندار چهارمحال و بختیاری اخراج نیروی کار را 
خلاف سیاست های اقتصاد مقاومتی دانست و بیان داشت: 
در صورت تکرار اخراج نیروی کار از واحدهای صنعتی، 
اداره کل کار، رفاه و تامین اجتماعی موظف به بازگرداندن 

نیروی کار به آن واحد تولیدی است.
وی نظارت بیشــتر بر واحدهای صنعتی را ضروری 
اعــلام و اضافه کرد: تعدیل نیــروی کار باید با نظر تیم 
کارشناسی متشکل از نماینده کارگران و کارفرمایان باشد.

استاندار چهار محال و بختیاری همچنین گفت: قطع 
هرگونه خدمات رسانی به واحدهای تولیدی استان بدون 

اطلاع قبلی ممنوع است.
سلیمانی دشتکی تاکید کرد: هیچکدام از شرکت های 
خدمات رسان شــامل گاز، توزیع نیروی برق و آب حق 
ندارند خدمات خود به واحدهای تولیدی را بدون اطلاع 

قبلی قطع کنند.
وی افزود: در صورت لزوم به قطع خدمات واحدهای 
تولیدی باید حداقل 24 ســاعت قبل از اطلاع رســانی 
مورد نیاز در این خصوص به مدیران واحدهای تولیدی 

صورت گیرد.
وی بیان داشــت: برای شناســایی، بررســی و رفع 
مشکلات مختلف مربوط به واحدهای تولیدی چهارمحال 

و بختیاری کمیته راهبردی تشکیل و فعال می شود.
اســتاندار چهارمحــال و بختیــاری اضافــه کرد: 
دستگاه های اجرایی دولتی موظفند تا نسبت به حمایت 
از واحدهای تولیدی استان اقدامات لازم را انجام دهند.

استاندار:
اخراج کارکنان واحدهای تولیدی 
چهارمحال و بختیاری ممنوع است

فرماندار شهرستان مرزی پارس آباد مغان گفت: 
یک میلیارد دلار از صندوق توســعه ملی برای 
مهار آب های مرزی و شبکه های اصلی، فرعی و 
زهکشی اســتان اردبیل از صندوق توسعه ملی 

اختصاص یافت.
اکبر صمدی اظهار داشــت: پایاب ســد خداآفرین 
مهم ترین و عظیم ترین پروژه در این استان است که با 
تکمیــل و بهره برداری از آن افزون بر 62 هزار هکتار از 
اراضی دیم منطقه تبدیل به آبی و برابر با مطالعه فنی 
برای 26 هزار نفر فرصت شغلی مستقیم ایجاد می شود.

وی از تخصیــص 4 هزار میلیارد ریال به طرح ملی 
پایاب خداآفرین در ســال 95 خبر داد و بیان کرد: در 
حالی این رقم در سال گذشته بالغ بر 325 میلیارد تومان 
اعتبار از محل صندوق توسعه ملی برای پروژه پایاب سد 

خداآفرین مصوب شده بود.
رئیس شورای اداری شهرستان پارس آباد اظهار کرد: 
اعتبار اســتانی اختصاص یافته به شهرستان پارس آباد 
امســال 270 میلیارد ریال بوده که نســبت به ســال 
گذشــته 90 میلیارد ریال افزایش دارد و در این راستا 
از مدیران دســتگاه های اجرایی و نهادهای شهرستان 
پارس آباد درخواست داریم که درجذب اعتبارات مصوب 

اقدام کنند.

اختصاص یک میلیارد دلار 
برای مهار آب های مرزی 

اردبیل

بندرعباس باید به عنوان کلان شهر معرفی شود

رئیس اتاق بازرگانی مازندران:

مصوبات خرید مرکبات مازندران ضمانت اجرایی ندارد

صفحه ۸
دو شنبه ۶ دی 1395
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